

Tajuk : Universiti Curtin, UNIMAS Bekerjasama Promosi Penyelidikan Akademik.



**KERJASAMA ...** Professor Mienczakowski bertukar-tukar MoU dengan Profesor Dato 'Dr Mohamad Kadim selepas mjlis menandatangani Memorandum Persefahaman (MoU) antara Universiti Curtin Sarawak dan Universiti Malaysia Sarawak (UNIMAS) di Universiti Curtin Sarawak Miri, semalam. Turut diperhatikan, Dr George Chan (Lima dari kanan) dan Menteri Muda Sukan dan Perhubungan, Datuk Lee Kim Shin (tiga dari kiri).

## Universiti Curtin, UNIMAS bekerjasama promosi penyelidikan akademik

MIRI, Jumaat – Universiti Curtin Sarawak dan Universiti Malaysia Sarawak (UNIMAS) telah menandatangani Memorandum Persefahaman (MoU) untuk membangun dan mempromosi pelbagai bidang kerjasama dalam penyelidikan dan akademik.

Naib Canselor Curtin Sarawak, Profesor Jim Mienczakowski dan Timbalan pro Naib Canselor Profesor Ir. Yudi Samyudia menandatangani MoU bagi pihak Curtin manakala UNIMAS diwakili oleh Naib Canselor Profesor Dato 'Dr Mohamad Kadim Suaidi dan Dekan Fakulti Kejuruteraan, Profesor Dr Wan Hashim Wan Ibrahim.

Menyaksikan majlis menandatangani MoU itu, pengerusi Majlis Kampus Curtin Sarawak, Datuk Patinggi Tan Sri George

Chan Hong Nam dan Pegawai Kewangan Persekutuan dan Ahli Lembaga Pengarah UNIMAS, Datu Hajjah Jabidah binti Monseri.

UNIMAS merupakan universiti kelapan Malaysia ditubuhkan pada 1992 dan terletak di Kota Samarahan manakala Curtin Sarawak di Miri adalah kampus cawangan antarabangsa terbesar Curtin Universiti di Australia ditubuhkan pada tahun 1999 sebagai satu usahasama dengan Kerajaan Negeri Sarawak.

MoU tersebut akan memudahkan hubungan akademik dan kerjasama antara kedua-dua universiti dalam beberapa bidang termasuk penyelidikan, kelancaran dan penyeliaan pengajian siswazah, pertukaran kakitangan akademik, aktiviti pengajaran, penyertaan dalam

seminar dan mesyuarat akademik, pertukaran sumber, bahan akademik dan maklumat lain, jaminan kualiti akademik dan perundingan, pembangunan program akademik, pertukaran pelajar, penerbitan, persidangan, symposium dan banyak lagi ruang atau peluang kerjasama lain yang boleh dijalankan pada masa depan.

Dalam ucapannya, Profesor Mienczakowski berkata, kedua-dua universiti telah melihat potensi besar bagi bekerjasama sejak sekian lama, dan telah bekerja ke arah membina satu sinergi yang membawa kepada MoU itu dan akan terus memberi prospek yang baik untuk masa depan serta perkongsian jangka panjang.

Manakala, George Chan berkata, MoU itu akan memperhebatkan lagi matlamat jangka

panjang kedua-dua universiti berhubung dengan penyelidikan dan kecemerlangan akademik.

"Curtin Sarawak sentiasa mencari peluang untuk memupuk perkongsian dengan institusi pendidikan seperti UNIMAS, dan juga industri, perniagaan dan kerajaan, untuk meningkatkan kualiti biasiswa kita, pengajaran dan penyelidikan. Kerjasama rapat sejak beberapa tahun akan datang akan menjadikan perkongsian ini suatu yang luar biasa, sebuah perkongsian yang menjanjikan untuk membawa ganjaran yang amat baik kepada universiti masing-masing dan negeri Sarawak," katanya.

Beliau juga berharap MoU itu akan menjadi asas untuk kerjasama antara Curtin Sarawak dan UNIMAS di kawasan-kawasan lain pada masa akan datang.